



**Obshchestvennye nauki i sovremennost. 2013-2024**

ISSN 0869--0499

URL - <http://ons-journal.ru>

All right reserved

Issue 1 Volume . 2014

## **SOCIAL AND PSYCHOLOGICAL CAPITAL OF PERSONALITY IN A MULTICULTURAL SOCIETY: THE STRUCTURE AND DYNAMICS**

**Alexander Tatarko**

### **Abstract**

The author introduces the concept of “social-psychological capital” of the individual into the system of intangible capitals. The structure of the social and psychological capital in a multicultural society, the assessment of different types of relationships that form the social and psychological capital and the mechanisms of its formation are considered.

**Keywords list (en):** human capital, social capital, social and psychological capital, personality psychology, resource-based, multicultural society

**Date of publication:** 03.02.2014

### **Citation link:**

Tatarko A. SOCIAL AND PSYCHOLOGICAL CAPITAL OF PERSONALITY IN A MULTICULTURAL SOCIETY: THE STRUCTURE AND DYNAMICS // Obshchestvennye nauki i sovremennost. – 2014. – Issue 1 C. 50-64 . URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-118/>

# СОЦИАЛЬНО-ПСИХОЛОГИЧЕСКИЙ КАПИТАЛ ЛИЧНОСТИ В ПОЛИКУЛЬТУРНОМ ОБЩЕСТВЕ: СТРУКТУРА И ДИНАМИКА

**Татарко Александр Николаевич**

## **Аннотация**

В систему нематериальных капиталов автор вводит понятие “социально-психологический капитал” личности. Рассматриваются структура социально-психологического капитала в поликультурном обществе, оценки разных видов отношений, образующих социально-психологический капитал, и механизмы его формирования.

**Ключевые слова:** человеческий капитал, социальный капитал, социально-психологический капитал, психология личности, ресурсный подход, поликультурное общество

**Дата публикации:** 03.02.2014

## **Ссылка для цитирования:**

Татарко А. Н. СОЦИАЛЬНО-ПСИХОЛОГИЧЕСКИЙ КАПИТАЛ ЛИЧНОСТИ В ПОЛИКУЛЬТУРНОМ ОБЩЕСТВЕ: СТРУКТУРА И ДИНАМИКА // Общественные науки и современность. – 2014. – Номер 1 С. 50-64 .  
URL: <https://ons-journal.ru/s086904990000617-0-1-ru-118/>